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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 900-26/2017 
Datum:  10. 10. 2017 

 
 

ZAPISNIK 
26. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 10. 10. 2017, ob 18. uri, 

v veliki sejni dvorani Občine Brda 
 
 

Prisotni svetniki: Edbin Erzetič, Teja Jelina, Oskar Kristančič, Silvan Peršolja, Karlo Passoni, Domen Drufovka, Boris 
Šfiligoj, Aleš Simčič, Silvestra Elen Brašnić Saffigna, Žarko Kodermac, Lilijana Kastelic, Goran Simčič, Kostja Jelinčič, 
Romana Velišček, Boris Rožič 
 
Opravičeno odsoten svetnik: Damjan Birtič 
 
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Anita Manfreda, Dejan Rusjan, Beti Kumar, Mateja Ambrožič, Mojca Treplak, 
Črtomir Špacapan – RRA Severne Primorske d.o.o.    
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.  
 
Dnevni red : 

 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika 25. redne seje  
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Letno poročilo o delu Regijske razvojne agencije Severne Primorske d.o.o. Nova Gorica za leto 2016  
5. Predstavitev in potrditev Načrta razvoja odprtega širokopasovnega omrežja elektronskih komunikacij 

naslednje generacije v Občini Brda  
6. Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o koncesiji za opravljanje lokalne gospodarske javne službe 

vzdrževanje občinskih javnih cest na območju Občine Brda – druga obravnava   
7. Ukinitev zaznambe javno dobro na parcelah v k. o. Podsabotin  
8. Obravnava in sklepanje o Odloku o rebalansu proračuna Občine Brda za leto 2017 – skrajšani postopek  
9. Obravnava in sprejem Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda Osnovna šola Dobrovo – 

prva obravnava  
10. Volitve elektorjev v volilno telo za volitve predstavnikov lokalnih interesov in kandidata za člana v Državnem 

svetu RS  
11. Imenovanje predstavnika Občine Brda v Svet zavoda Glasbena šola Nova Gorica   
12. Ustanovitev Odbora za postavitev spominskih plošč tigrovcem iz Brd  
13. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 25. redne seje  
14. Pobude in vprašanja svetnikov 
15. Realizacija sklepov 25. redne seje  

 
Ad 1. 

 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

 

Prisotnih je 13 svetnikov. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo. Svetnica Romana Velišček se je seje 
udeležila ob 18.08, svetnica Silvestra Elen Brašnić Saffigna pa ob 18.36. Prisotnih je tako 15 svetnikov.  
  

Ad 2. 
 
Potrditev zapisnika 25. redne seje 

 

Predsedujoči Goran Simčič v skladu s 54. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Brda občinskim svetnikom 
prebere zapisnik nejavnega dela 25. redne seje.   
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V obravnavo je bil dan zapisnik nejavnega dela in zapisnik javnega dela 25. redne seje.  
 
Boris Šfiligoj poda pripombo na zapisnik javnega dela 25. redne seje. Pri točki Ad11 – Pobude in vprašanja svetnikov, 2. 
alineja, naj se stavek »Vodovodna cev je postavljena čez cesto in je 6x pod dimenzionirana.« popravi tako, da se 
pravilno glasi: »Odtočna cev je postavljena čez cesto in je 6x pod dimenzionirana.«    
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik nejavnega dela in zapisnik javnega dela 25. redne seje s 
popravkom.  
 

Ad 3. 
 
Obravnava in sprejem dnevnega reda 

 

V obravnavo je bil dan DNEVNI RED 26. redne seje.   
 
Podžupan Žarko Kodermac predlaga, da se glede na že opravljeno razpravo na sestanku s predstavniki svetniških 
skupin, v skladu z 79. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Brda, združi prvo in drugo obravnavo predloga 
Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda Osnovna šola Dobrovo in da se odlok sprejme po 
skrajšanem postopku.  
 
Oskar Kristančič kot predsednik Statutarno pravne komisije pojasni, da se komisija strinja s tem, da se predlog odloka 
sprejme po skrajšanem postopku, kar je tudi v skladu s Poslovnikom Občinskega sveta Občine Brda.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet DNEVNI RED 26. redne seje z upoštevanjem predloga podžupana Žarka 
Kodermaca, da se Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda Osnovna šola Dobrovo obravnava in 
sprejme po skrajšanem postopku.  
 

Ad 4. 
 
Letno poročilo o delu Regijske razvojne agencije Severne Primorske d.o.o. Nova Gorica za leto 2016 

 
Letno poročilo o delu RRA Severne Primorske d.o.o. Nova Gorica za leto 2016 predstavi Črtomir Špacapan, direktor 
RRA SP.  
 
V letu 2016 je RRA SP delovala predvsem na prijavah novih projektov na razpise, tako državne kot tudi mednarodne. 
Prav zato to leto ni bilo finančno tako uspešno kot so bila pretekla, vendar se to vedno dogaja, ko se začenja nova 
finančna perspektiva Evropske Unije. 
 
Leto 2017 bo nedvomno veliko uspešnejše saj je objavljenih veliko razpisov za sofinanciranje projektov, ki jih imajo 
posamezne občine. 
V nadaljevanju se je osredotočil na projekte, ki so odobreni in pripravljeni s strani RRA SP za Občino Brda. Ti projekti 
so: 

• Mladinski center Štaloni – ta je bil uspešno prijavljen in odobren na razpisu LAS; 

• Investicija v nadstrešek pri Gradu Dobrovo je prijavljena na drugi razpis LAS, ki je v teku; 

• Krčnik – biser narave bodo prijavili na 3. razpis LAS v 2018. 
 
V dogovor za razvoj regij, kjer ima Občina Brda odobrena 2 mio EUR bodo prijavili: 

• Ureditev odvodnjavanja in čistilna naprava pri vinski kleti na Dobrovem. 
 

V dogovor za razvoj regij bodo vključene tudi investicije v kolesarsko infrastrukturo:  

• ureditev kolesarskih poti in pločnikov; 

• dolina Birše – Dolnje Cerovo – Snežatno – Kojsko – Sabotin – Prelesje; 

• ureditev pločnikov na Humu in na Dobrovem; 

• ureditev parkirišč oz. P+R Vipolže in Športni park Vipolže.  
 
Na tretji razpis za ureditev obrtnih con, ki bo v začetku 2018,  bodo prijavili Ureditev Obrtne cone Dobrovo. RRA SP bo 
delala tudi na promociji in iskanju investitorjev v Terme Spa Brda. 
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Župan Franc Mužič se direktorju zahvali za podano poročilo, predvsem pa za predstavitev projektov, katere bo Občina 
Brda prijavila na javne razpise in pridobila evropska sredstva za njihovo izvedbo. Za Občino Brda je še vedno 
pomembno vlaganje v komunalno infrastrukturo, saj bi s tem pospešili razvoj turizma v Brdih (kolesarske poti, 
pločniki,…).  
 

Ad 5.  
 

Predstavitev in potrditev Načrta razvoja odprtega širokopasovnega omrežja elektronskih komunikacij naslednje 

generacije v Občini Brda 

 
Načrt razvoja odprtega širokopasovnega omrežja elektronskih komunikacij naslednje generacije v Občini Brda 
predstavi Črtomir Špacapan, direktor RRA SP.  
 
Načrt razvoja odprtega širokopasovnega omrežja elektronskih komunikacij naslednje generacije (Načrt razvoja) v 
Občini Brda je strateški dokument s katerim občina ugotavlja dejansko stanje pokritosti širokopasovnega omrežja, 
potrebo po širokopasovnem omrežju in vrednost potrebnih investicij, da lahko sprejme ustrezno odločitev o 
morebitnem sofinanciranju širokopasovne komunikacijske infrastrukture. Občina Brda želi občanom zagotoviti 
možnost dostopa do širokopasovnih priključkov in s tem dostop do raznovrstnih digitalnih vsebin in storitev. Pomen 
širokopasovne infrastrukture elektronskih komunikacij je primerljiv z vodovodno in električno infrastrukturo in 
predstavlja pogoj za ohranjanje poseljenosti podeželskih območij. Načrt razvoja je tudi osnovni programski dokument 
o razvoju širokopasovnih komunikacijskih infrastruktur v občini in kot tak osnova in pomoč zasebnim vlagateljem pri 
odločanju o investicijah. 
Občina Brda ni opremljena z ustreznim širokopasovnim omrežjem naslednje generacije, ki bi vsem občanom 
zagotavljalo hitrost interneta 100 Mb/s na priključno točko oziroma na gospodinjstvo, zato smo potrebo občanov po 
širokopasovnem omrežju hitrosti 100 Mb/s na gospodinjstvo, preverili s pomočjo anketnih vprašalnikov, ki so bili 
dostopni na spletni strani Občine Brda. Občani so z odgovori na vprašalnik potrdili, da potrebujejo širokopasovno 
omrežje naslednje generacije s hitrostjo 100 Mb/s, zato je v Načrtu razvoja zapisan cilj Občine Brda, da želi zagotoviti 
100% gospodinjstvom na belih lisah zagotoviti dostop do interneta hitrosti 100Mb/s.  
Del načrta razvoja je namenjen identifikaciji belih lis ter posledično možnih načinov pridobivanja sredstev za izvedbo 
projekta gradnje širokopasovnih omrežij na belih lisah. Bele lise so definirane kot območja, kjer ni obstoječih 
širokopasovnih priključkov naslednje generacije, oziroma ni tržnega interesa za njihovo gradnjo s strani komercialnih 
ponudnikov. To pomeni, da v naslednjih treh letih operaterji elektronskih komunikacij ne načrtujejo gradnje omrežij, ki 
bi omogočila dostop do interneta s hitrostjo vsaj 100 Mb/s. V Občini Brda so bila v testiranje tržnega interesa 
vključena vsa naselja. Analiza rezultatov testiranja tržnega interesa je pokazala, da je v Občini Brda 174 gospodinjstev, 
ki so identificirana kot bela lisa.  
Občina bo v postopku pridobivanja sredstev za gradnjo širokopasovnega omrežja sledila modelu javno-zasebnega 
partnerstva, ki bo skladen z občinskimi interesi in pogoji pridobitve sredstev iz Evropskega sklada za regionalni razvoj, 
Evropskega kmetijskega sklada in sredstev Naložbenega načrta za Evropo. Izraz javno-zasebno partnerstvo je v 
kontekstu gradnje odprtega širokopasovnega omrežja elektronskih komunikacij potrebno razumeti širše kot ga 
predvideva slovenska zakonodaja, saj lahko občina vstopi v razmerje, ki ni skladno s pojmovanjem javno-zasebnega 
partnerstva po slovenski zakonodaji, je pa skladno s pojmovanjem koncepta javno-zasebnega partnerstva po 
metodologiji Evropskega centra za javno-zasebno partnerstvo. Pri navedenem gre omeniti, da javno-zasebno 
partnerstvo pomeni tako vlaganje javnih finančnih sredstev, kot tudi drugih oblik vlaganja, saj je že dopustitev 
uporabe javnih površin in javne infrastrukture možno opredeliti kot dejanski javni vložek. 
Širokopasovna infrastruktura predstavlja enega izmed pogojev za uspešen gospodarski razvoj občine. Z vzpostavitvijo 
ustrezne širokopasovne infrastrukture v Občini Brda se bo konkurenčnost podjetij povečala, omogočen bo razvoj novih 
storitev in produktov in razvoj novih podjetij. Dostop do širokopasovne infrastrukture bo pozitivno vplival na kvaliteto 
življenja občanov Občine Brda.  
 
Silvana Peršoljo zanima, kako bo potekala sama gradnja širokopasovnega omrežja. Ali obstaja kak mehanizem, da bo 
lokalna skupnost lahko bdela nad samo izvedbo.  
 
Črtomir Špacapan pojasni, da bo lokalna skupnost definitivno partner v projektu. Tudi kazni za ne izvedbo bodo zelo 
velike.  
 
Kostjo Jelinčiča zanima, koliko časa bodo potekali vsi postopki.   
 
Črtomir Špacapan pove, da bo javni razpis objavljen v mesecu novembru. Za Goriško regijo je zagotovljenih 34 mio 
EUR, poleg tega pa bo država namenila še 10 mio EUR, nekaj pa tudi operaterji. Nekje do leta 2019 bi moral vsak 
občan imeti možnost dostopa do širokopasovnega priključka.   
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Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda potrdi Načrt razvoja odprtega širokopasovnega omrežja elektronskih komunikacij 
naslednje generacije v Občini Brda.    

2. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 6. 

 

Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o koncesiji za opravljanje lokalne gospodarske javne službe vzdrževanje 

občinskih javnih cest na območju Občine Brda – druga obravnava  

 

Predlog odloka v drugi obravnavi predstavi Dejan Rusjan.  
 
Občinski svet Občine Brda je v prvem branju sprejel Odlok o koncesiji za opravljanje gospodarske javne službe 
vzdrževanje občinskih javnih cest na območju Občine Brda (v nadaljnjem besedilu: odlok). 
 
V odloku, predloženem v drugo obravnavo, je spremenjen 16. člen odloka (redno vzdrževanje bankin) tako, da so iz 
teksta izločeni vsi parametri, ki jih bo v praksi zelo težko takoj zagotoviti na vseh kategorijah cest, predvsem pa na 
cestah nižjih kategorij. Če bi občina povsod želela izpolniti te parametre se lahko zgodi, da se porabi vsa razpoložljiva 
sredstva samo za bankine. Praksa navedeno potrjuje ter izkazuje, da niti na regionalnih cestah niso povsod izpolnjeni 
vsi predhodno navedeni parametri.  
 
Novo besedilo 16. člena se tako glasi: 
Bankine morajo biti vzdrževane tako, da so zagotovljene njihove minimalne tehnične lastnosti, ki zagotavljajo bočno 
stabilnost vozišča in izkopne brežine, enakomerno odtekanje vode z vozišča, omogočajo postavitev prometne 
signalizacije in prometne opreme in ne ogrožajo varnosti prometa. Vidne in dostopne morajo biti prometna 
signalizacija in oprema ter cestne naprave in ureditve na bankinah. 
 
V besedilu odloka se nadalje upošteva pripomba dana v razpravi v prvi obravnavi, in sicer se črta zadnji stavek 2. 
odstavka 21. člena odloka. 
 
Na predlog komisij, da se v 70. člen odloka doda dikcijo, ki bi zaščitila interese občine v primeru nastanka poškodb na 
cestišču, ki nastanejo zaradi večjih obremenitev kot so zakonsko dovoljene pri izvajanju gradbenih projektov ter določi 
vzvode in možna ravnanja občine v navedenih primerih, občinska uprava pojasnjuje, da bo zadeva vključena v 
koncesijsko pogodbo, ki bo sklenjena z izbranim koncesionarjem.  
Povedati moramo, da je država oziroma minister za promet izdal Pravilnik o metodologiji za določitev potrebnih 
ukrepov in delitev stroškov zaradi prekomerne obremenitve javnih cest s tovornimi vozili, ki določa način 
izračunavanja in delitev stroškov, ki nastanejo zaradi začasne ali trajne prekomerne obremenitve javnih cest s temi 
vozili ter metodologijo za določitev sanacijskih ukrepov, ki morajo biti izvedeni, da se odpravijo posledice prekomerne 
obremenitve.  
Z koncesijsko pogodbo se določene aktivnosti po omenjenem pravilniku prenesejo na koncesionarja, predvsem pa: 

- priprava in predhodna ocena stroškov, ki bodo nastali zaradi prekomerne prometne obremenitve, ter 
določitev sanacijskih ukrepov  

- spremljanje stanja javnih cest v času gradnje, 
- pregled javnih cest po zaključku gradnje objekta z dokončno oceno škode. 

 
Ostalo besedilo odloka se ne spreminja. 
 
Predlog odloka v drugi obravnavi sta obravnavali tudi Statutarno pravna komisija in Komisija za okolje in prostor, ki sta 
sprejeli sklep, da je odlok primeren za obravnavo na seji Občinskega sveta Občine Brda.  
 
Silvan Peršolja meni, da je postopke potrebno poenostaviti in ne jih še bolj zapletati. Potrebno bi bilo določiti neko 
mejo oz. neke razumne postopke za delitev stroškov, ki nastanejo zaradi prekomerne obremenitve javnih cest s 
tovornimi vozili.  
 
Kostja Jelinčič meni, da bi morala občina denar, ki ga prejme od investitorjev kot komunalni prispevek nameniti, za 
ureditev komunalne infrastrukture.  
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Boris Rožič meni, da bi moral biti opravljen nadzor na terenu takrat, ko se po dokončani gradnji, ceste dejansko tudi 
asfaltira.     
 
Anita Manfreda pojasni, da je bil na skupnem sestanku komisij podan tudi predlog, da se stanje ceste fotografira pred 
začetkom investicije in naredi zapisnik. Postopek se ponovi tudi po zaključku investicije. To bi lahko bila podlaga za 
obračun stroškov.    
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o koncesiji za opravljanje gospodarske javne službe vzdrževanje 
občinskih javnih cest na območju Občine Brda. 

2. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 7. 

 

Ukinitev zaznambe javno dobro na parcelah v k. o. Podsabotin 

 

Obrazložitev poda Dejan Rusjan.  
 
Občina Brda je prejela prošnjo za odkup zemljišča parc. št. 1202/10 in 1202/6 obe k. o. Podsabotin. Zemljišči ležita 
neposredno ob stanovanjski hiši Podsabotin 11 in državni cesti Solkan - Gonjače.  V naravi predstavljata del dvorišča in 
del sadovnjaka in nista več parceli javne poti, zato jih občina ne uporablja. Pridobljeno je tudi pozitivno mnenje VS 
Hum k prodaji omenjenih zemljišč.  
Nepremičnini ne služita več namenu zaradi katerega so pridobile zaznambo javnega dobra poti.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP o ukinitvi javnega dobra  
 

1. S  tem sklepom  se  ukinjata  kot javno dobro - poti nepremičnini parcela 2291 1202/10 katastrska občina 2291 
PODSABOTIN parcela 1202/10 (ID 6575860) in parcela 2291 1202/6 katastrska občina 2291 PODSABOTIN parcela 
1202/6 (ID 2921383). 

2. Nepremičnini iz 1. točke tega sklepa prenehata  imeti značaj javnega dobra - poti in postaneta lastnina Občine 
Brda. 

3. Ta sklep začne veljati takoj po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 
Ad 8.   

 
Obravnava in sklepanje o Odloku o rebalansu proračuna Občine Brda za leto 2017 – skrajšani postopek 

 
Odlok o rebalansu proračuna Občine Brda predstavi Beti Kumar.  
 
Sedanji predlog rebalansa upošteva dejstva, ki ob pripravi proračuna in rebalansa I. niso bila znana ter zahtevajo 
spremembe in uskladitve prihodkovne in odhodkovne strani ter ponovno uravnoteženje prihodkov in odhodkov. 
Prihodki se povečujejo za 1,1 %, odhodki pa za 1,1 %. 
 
Razlogi za pripravo II. rebalansa proračuna:  

- Sprememba višine dohodnine in finančne izravnave glede na spremembo zneska povprečnine (prej 530 Eur, 
sedaj 533,50 Eur). Po novem izračunu je nakazilo dohodnine v rebalansu II. planirano v višini 3.310.646 Eur, 
kar je za 5.871 Eur manj glede veljaven rebalans. Občina Brda bo prejela tudi finančno izravnavo v višini 
52.540 Eur, kar je za 27.935 Eur več sredstev glede na veljaven rebalans. Občini, ki v posameznem 
proračunskem letu ne more financirati primerne porabe, se iz državnega proračuna dodeli finančna izravnava 
v višini razlike med primerno porabo občine in prihodki iz 14. čl. ZFO (prihodki občine za financiranje 
primerne porabe). V skupnem znesku bo občina prejela 22.064 Eur več sredstev v letu 2017. 

- Povečanje višine davka na dediščine in darila za 14.265 Eur, okoljske dajatve za onesnaževanje okolja za 
14.000 Eur in povečanje prihodkov iz naslova drugih najemnin (javna infrastruktura) za 20.000 Eur. 

- Povečanje prihodkov iz naslova prodaje kmetijskih zemljišč v znesku 3.545 Eur, glede na povpraševanje 
zainteresiranih posameznikov;  

- Povečanje prihodkov iz naslova ZFO (23. člen) in sicer za 659 Eur višji znesek nepovratnih sredstev  
(kto 740001) in za 989 Eur višji znesek povratnih sredstev (kto 500307); 

- Povečanje postavke Vrtec Kojsko: Najugodnejša ponudba za izgradnjo je presegla razpoložljiva proračunska 
sredstva. Glede na razmere na trgu gradbenih storitev lahko sklepamo, da ugodnejše ponudbe ne bo možno 
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pridobiti, izvedba investicije pa je zaradi zagotavljanja ustreznih prostorskih pogojev nujna. Glede na 
navedeno smo predvideli dodatna sredstva za izgradnjo prizidka. Zaradi podpisa pogodbe z izvajalcem smo v 
mesecu avgustu razporedili splošno proračunsko rezervacijo, z drugim rebalansom pa smo ponovno planirali 
sredstva splošne proračunske rezervacije, ki se uporabljajo za nepredvidene namene, za katere v proračunu 
niso zagotovljena sredstva ali za namene, za katere se med letom izkaže, da niso zagotovljena sredstva v 
zadostnem obsegu, ker jih pri pripravi proračuna (rebalansa) ni bilo mogoče načrtovati.  

- Povečanje odhodkov iz naslova plač v skupnem znesku 7.000 Eur in sicer na podlagi sprejetega Dogovora med 
vlado in sindikati za odpravo plačnih anomalij oziroma za ustrezno uvrstitev v plačne razrede glede 
vrednotenja delovnih mest oziroma nazivov v javnem sektorju. 

- Uskladitev posameznih postavk glede na realizacijo do meseca avgusta oz. glede na predvideno porabo do 
konca leta. 

 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o rebalansu Proračuna Občine Brda za leto 2017, vključno s 
pripadajočimi prilogami, po skrajšanem postopku. 

2. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 9. 

 

Obravnava in sprejem Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda Osnovna šola Dobrovo – prva 

obravnava 

 

Obrazložitev poda Anita Manfreda. 
 
1. Članice in člani Občinskega sveta Občine Brda so dne 7. 2. 2017, na občino naslovili Pobudo o preimenovanju 

Osnovne šole Dobrovo v Osnovno šolo Alojza Gradnika Dobrovo. Pobuda je bila celovito utemeljena z naslednjo 
vsebino: 
Leta 1882 se je v Medani v Goriških Brdih rodil Alojz Gradnik, eden najpomembnejših slovenskih pesnikov, ki ga 
zaradi tematike imenujejo tudi »pesnik Goriških Brd« in »pesnik življenja in smrti ter poet ljubezni«. Alojz Gradnik 
je sin Goriških Brd, na katera je bil srčno navezan. Nazorsko in umetniško se je oblikoval pred 1. svetovno vojno v 
ozračju »slovenske moderne«, iz katere je dobil veliko spodbud. Pomembna sestavina njegove osebnosti je bil 
nacionalizem, ki je izhajal iz doživljanja nacionalne ogroženosti, pa tudi socialne manjvrednosti ob meji Primorske 
in v Istri. Pesnik je že zgodaj zapustil domači kraj, vendar se je z domotožno mislijo vedno vračal vanj. Pesmi, ki so 
posvečene Medani, sodijo med njegove najlepše. Prebivalci Brd se pesniku vsako leto poklonijo z Gradnikovimi 
večeri. Pred gradom na Dobrovem, ob katerem se vije glavna briška žila, cesta, stoji njegov spomeniki, ta pa je 
tudi začetek Gradnikove učne poti, ki je pospremljena s pesnikovimi verzi. 
Ker v letu 2017 mineva 50 let od Gradnikove smrti, velja njegov spomin počastiti. S preimenovanjem Osnovne šole 
Dobrovo v Osnovno šolo Alojza Gradnika Dobrovo bi veliko pesniško osebnosti naredili še večjo. 

 
2. V skladu z zakonodajo (Zakon o javnih zavodih, Zakon o lokalni samoupravi) so občine ustanoviteljice osnovnih šol. 

Osnovna šola Dobrovo je bila ustanovljena z odlokom, ki ga je Občinski svet Občine Brda sprejel dne 31. 1. 1997. 
Odlok je bil večkrat spremenjen in dopolnjen, glede na zahteve spreminjajoče se zakonodaje. Občinski svet 
samostojno odloča o imenu in sedežu zavoda. 

 
3. Župan Občine Brda podpira pobudo vseh članov in članic občinskega sveta za preimenovanje šole, zato predlaga 

Občinskemu svetu Občine Brda, da sprejme predloženi Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Osnovna šola Dobrovo. 

 
Predlog odloka je obravnavala tudi Statutarno pravna komisija, ki je podala pripombe in jih v besedilu predloga odloka 
uskladila z občinsko upravo:   
 

• Pravna podlaga:  
»Na podlagi 3. in 8. člena Zakona o zavodih (Uradni list RS, št. 12/91, 8/96, 36/00 – ZPDZC in 127/06 – ZJZP), (46. 

in 47. člena)  41. in 42. Zakona o organizaciji in financiranju vzgoje in izobraževanja (Uradni list RS, št. 16/07 – 
uradno prečiščeno besedilo, 36/08, 58/09, 64/09 – popr., 65/09 – popr., 20/11, 40/12 – ZUJF, 57/12 – ZPCP-2D, 
47/15, 46/16, 49/16 – popr. in 25/17 – ZVaj) in 18. člena Statuta Občine Brda (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 
26/17) je Občinski svet Občine Brda na ……..redni seji dne ……….sprejel« 
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46. člen vsebinsko obravnava sestavo sveta, 47. člen pa volitve članov.  
Nasprotno 41. člen govori o ustanovitelju javnih vrtcev in šol ter 42. člen o aktu o ustanovitvi. Vsebinsko sta bila 
pri realizaciji sprememb uporabljena in sta ustrezna zgolj zadnja dva omenjena člena. 

 

• 2. člen 
…«se besedilo« nadomesti s »besedna dikcija« dvakrat. 

 

• 3. člen se v celoti popravi in se pravilno glasi:  
V drugem členu se skrajšano ime javnega zavoda spremeni tako, da se glasi »OŠ Alojza Gradnika Dobrovo«. 
Predpostavlja večjo jasnost in določnost.  

 
Statutarno pravna komisija je predlog odloka s predlaganimi ključnimi spremembami in korekcijami potrdila, kot 
primeren za obravnavo na seji Občinskega sveta Občine Brda.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. V skladu z določili petega odstavka 79. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Brda ugotavljamo, da na 
predlog odloka v prvi obravnavi ni bistvenih vsebinskih pripomb in bi besedilo odloka v drugi obravnavi bilo 
enako besedilu odloka v prvi obravnavi, zato Občinski svet Občine Brda sprejme odlok na isti seji tako, da se prva 
in druga obravnava predloga odloka združita. 

2. Ta sklep velja takoj.  

 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda Osnovna šola 
Dobrovo, po skrajšanem postopku.   

2. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 10. 

 
Volitve elektorjev v volilno telo za volitve predstavnikov lokalnih interesov in kandidata za člana v Državnem svetu 

RS 

 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.   
 
Predsednik Državnega zbora Republike Slovenije je v Uradnem listu RS št. 48/2017 z dne 8. 9. 2017 razpisal splošne 
volitve v Državni svet, ki bodo za predstavnike lokalnih interesov dne 22. 11. 2017. Občinski svet Občine Brda izvoli v 
volilno telo 12. volilne enote dva elektorja in enega kandidata za člana državnega sveta. Vsi kandidati morajo imeti na 
dan glasovanja dopolnjenih osemnajst let starosti in stalno prebivališče v volilni enoti. 
 
Seznam elektorjev in kandidaturo za člana državnega sveta, mora občinski svet predložiti pristojni volilni komisiji 
volilne enote v Novi Gorici najpozneje do 22. 10. 2017 do 24. ure. Predstavnikom političnih strank oziroma list 
kandidatov ter občinskim svetnikom je bil dostavljen poziv za predlaganje kandidatov Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja in sicer do vključno 25. 9. 2017. Poziv je bil objavljen tudi na občinski spletni strani.  
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanje je na svoji 14. redni seji obravnavala prejete predloge in  
ugotovila, da sta prispela dva (2) popolna predloga za kandidata za elektorja in nič (0) predlogov za kandidata za člana 
Državnega sveta Republike Slovenije.  
 
Na podlagi predloga Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, mora občinski svet na seji izvesti volitve 
elektorjev v volilno telo za volitve člana državnega sveta. Volitve se izvedejo na podlagi Statuta Občine Brda in 
Poslovnika Občinskega sveta Občine Brda. Poslovnik občinskega sveta se uporabi v delu, ki ureja izvedbo tajnih volitev 
in imenovanje komisije, ki vodi glasovanje in ugotovi njegov izid. Glasuje se torej z glasovnicami. Na glasovnici so 
kandidati navedeni po abecednem vrstnem redu njihovih priimkov. Izvoljena bosta kandidata, ki bosta prejela največ 
glasov. 
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga Občinskemu svetu Občine Brda dva (2) kandidata za 
elektorja za volitve v Državni svet RS:  

1. Boris Šfiligoj, Kojsko 4B, 5211 Kojsko  
2. Edbin Erzetič, Pristavo 1, 5212 Dobrovo  
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V skladu z 51. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Brda se opravi tajno glasovanje.  
 
V skladu z 2. odstavkom 51. člena poslovnika se imenuje tričlanska komisija, ki jo vodi predsedujoči. Dva člana določi 
občinski svet na predlog predsedujočega, ki predlaga svetnico Lilijano Kastelic in svetnico Silvestro Elen Brašnić 
Saffigna.  Prav tako občinski svet določi osebo za administrativno-tehnična opravila v zvezi s tajnim glasovanjem.  
 
Na glasovanje je bil dan SKLEP 
 

1. Za člane komisije, ki bo vodila glasovanje in ugotovila izid volitev elektorjev v volilno telo za volitve predstavnikov 
lokalnih interesov v Državnem svetu RS, ki bodo dne 22. novembra 2017, Občinski svet Občine Brda določi: 
1. podžupana Gorana Simčiča - predsedujoči 
2. svetnico Lilijano Kastelic 
3. svetnico Silvestro Elen Brašnić Saffigna  

2. Administrativno tehnično pomoč opravlja Anita Manfreda, direktorica občinske uprave. 
3. Ta sklep velja takoj.  

 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Predsedujoči člane sveta seznani, da se izvede tajno glasovanje, ki bo potekalo v prostoru male sejne sobe (v prvem 
nadstropju upravne stavbe Občine Brda).  
 
Predsedujoči prekine sejo, da občinska uprava pripravi vse potrebno za izvedbo tajnega glasovanja. 
 
Po zaključenem tajnem glasovanju, je predsedujoči podal ugotovitve komisije:  
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Predsedujoči razglasi rezultate tajnega glasovanja o predlogu SKLEPA:  
 

1. Za elektorje v volilno telo za volitve predstavnikov lokalnih interesov v Državnem svetu RS na volitvah člana 
državnega sveta – predstavnika lokalnih interesov, ki bodo dne 22. novembra 2017, sta izvoljena naslednja 
kandidata: 
1. Erzetič Edbin, Pristavo 1, 5212 Dobrovo  
2. Šfiligoj Boris, Kojsko 4B, 5211 Kojsko  

2. Ta sklep velja takoj.  

 
Sklep je sprejet.  
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Ad 11. 
 

Imenovanje predstavnika Občine Brda v Svet zavoda Glasbena šola Nova Gorica 

 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
 
Občina Brda je prejela poziv Glasbene šole Nova Gorica za imenovanje predstavnika v Svet zavoda Glasbena šola Nova 
Gorica, saj dosedanji predstavnici poteče mandat z dnem 23. 12. 2017.   
Odlok o ustanovitvi javnega zavoda Glasbena šola Nova Gorica (Uradno glasilo, št. 11/97 in UL RS, št. 100/06, 83/2008 
in 53/2010) (v nadaljevanju odlok) v 11. členu določa, da so v svetu zavoda predstavniki zaposlenih, predstavniki občin 
ustanoviteljic in predstavniki staršev, ki so izvoljeni za dobo 4 let, pri čemer nihče ne more biti izvoljen več kot dvakrat 
zapored. Občini Brda pripada en predstavnik. 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja pri Občini Brda je dne 4. 9. 2017 pozvala vso zainteresirano 
javnost, da posredujejo predloge za predstavnika Občine Brda v Svet zavoda Glasbena šola Nova Gorica.   
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je prejete predloge obravnavala na 14. redni seji, dne 28. 9. 
2017 in sprejela sklep:  
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga Občinskemu svetu Občine Brda za predstavnika v Svet 
zavoda Glasbena šola Nova Gorica:  

• Leon Koršič, Gornje Cerovo 3G, 5211 Kojsko  

Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda v  Svet zavoda Glasbena šola Nova Gorica imenuje   

• Leon Koršič, Gornje Cerovo 3G, 5211 Kojsko 

2. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 12. 

 

Ustanovitev Odbora za postavitev spominskih plošč tigrovcem iz Brd 

 
Pobudo predstavita Anita Manfreda in Boris Šfiligoj.  
 
Na 25. redni seji Občinskega sveta Občine Brda, dne 12. 9. 2017, je bila s strani svetnika Borisa Šfiligoja podana 
pobuda o postavitvi spominkih plošč tigrovcem iz Brd, ki jo tudi prilagamo v prilogi.  
V pobudi je bil podan predlog za postavitev spominske plošče na »županovi hiši« na naslovu Grajska cesta 9, Dobrovo, 
kjer že stoji plošča dr. Avgustu Šfiligoju in na bivši hiši tigrovca Slavka Vuge v Kojskem.  
Pobudnik Boris Šfiligoj predlaga, da Občinski svet Občine Brda v ta namen imenuje Odbor za postavitev spominskih 
plošč tigrovcem iz Brd.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. V Odbor za  postavitev spominskih plošč tigrovcem iz Brd se imenujejo:  

− Silvan Peršolja, občinski svetnik  

− Boris Šfiligoj, občinski svetnik, član TIGR in VSO  

− predsednik Vaške skupnosti Dobrovo  

− predsednik Vaške skupnosti Kojsko  

− direktor občinske uprave Občine Brda 

2. Sklep velja do zaključka postavitve spominskih plošč tigrovcem iz Brd.  

3. Ta sklep velja takoj.   
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Ad 13. 
 
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 25. redne seje 

 
Boris Šfiligoj v zvezi s podanim odgovorom glede makadamske ceste v Vipolžah meni, da je za lastnike zemljišč v Italiji 
ta pot bistveno krajša, saj jim prihrani 1/3 poti. Pot bi bila uporabna tako za pohodnike, kot tudi za kolesarje, zato 
meni, da je nujno potrebna njena ureditev. Ne govori o asfaltaciji ceste, ampak o njeni ureditvi tako, da bo prevozna.  
 
Silvan Peršolja v zvezi s podano pobudo za popravilo napisa na kamnu na spomeniku v Gonjačah opozori na to, da se 
za izvedbo del resnično zagotovi proračunska postavka v Proračunu Občine Brda za leto 2018.  
 
Boris Rožič podpira pobudo Borisa Šfiligoja za ureditev prej omenjene makadamske poti med Vipolžami in Italijo.  
 

Ad 14. 
 
Pobude in vprašanja svetnikov 

 
Silvan Peršolja 

1. Vas Šmartno je v poletni sezoni obiskalo ogromno turistov. Vaščani apelirajo na pristojne občinske službe, da 
uredijo daljši urnik odprtja Briške hiše.  

2. Kot povzetek razprave pod točko Ad5 - Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o koncesiji za opravljanje 
lokalne gospodarske javne službe vzdrževanje občinskih javnih cest na območju Občine Brda – druga 
obravnava, predlaga, da se pripravi pravilnik o odškodninah za poškodbe, ki nastanejo na lokalnih cestah, kot 
posledica povečanih obremenitev pri gradnjah ali večjih zemeljskih delih. Pravilnik naj bo tako sestavljen, da 
ne pomeni dodatnih administrativnih ovir za investitorje in pravično razporedi stroške sanacije. Za pristojnost 
ugotavljanja uveljavljanja poškodb in odškodnin naj bodo pristojne občinske strokovne službe in le v skrajnih 
primerih zunanji izvajalci.   

3. Mednarodni Masterclass – Brda, home of rebula  

 



Stran 12 od 13 
 

 
Kostja Jelinčič 

1. V zvezi z gradnjo vrtca v Kojskem naproša, da občinska uprava apelira na izvajalca del, da izvaja gradbena dela 
sedaj tudi v popoldanskem času, dokler so dnevi še lepi in dolgi ter da se gradnja pospeši, saj je trenutno 
stanje v okolici šole in vrtca nevzdržno.  

2. Občinska uprava naj pri zaposlenih v šoli in vrtcu v Kojskem posreduje, da svojih vozil ne parkirajo na 
označenih parkirnih mestih ob šoli, saj naj bi bila ta namenjena dovozu otrok v šolo.  

 
Boris Šfiligoj 

1. Osebno se je udeležil praznovanja Praznika sira v Avstriji. Z organizacijo in izvedbo praznika je bil zelo 
zadovoljen in presenečen. Glede na to, da se Občina Brda veliko pojavlja na raznih sejmih in prireditvah 
predvsem v tujini predlaga, da se priskrbi napis »Občina Brda«, saj so obiskovalci večinoma tujci, ki pa grba ne 
poznajo in ne vejo od kod skupina prihaja.  

2. V gradu Kojsko obstaja portal, ki že vrsto let leži na tleh in ne služi svojemu namenu. Predlaga, da se portal 
ponovno postavi na svoje mesto.  

3. Občina Brda je v cesto »Birša« vložila že ogromno gramoza in denarja. Po skoraj dveh letih je večina gramoza 
pristala v potoku. Cesta je postala zelo ozka. Predlaga, da se lastnikom zemljišč, ki imajo priključke na to 
cesto, pomaga zagotoviti cevi, da se jarki ne bodo več zasuvali in gramoz bo ostajal na cesti. S tem bi občina 
zmanjšala stroške z dovažanjem gramoza na omenjeno cesto.  

4. Vsakič, ko se pelje mimo pločnika pri Starčevih v Kojskem se zgrozi, ko vidi tam hoditi otroke, zato predlaga, 
da se pripravi strategija, kako pridobiti sporni del zemljišča. Občina mora lastnikom zemljišča dat vedeti, da so 
si prilastili občinsko zemljišče in ustrezno odreagirati. Tudi, če je to v pristojnosti Direkcije RS za 
infrastrukturo, mora svoj interes izkazati tudi občina, predvsem zaradi varnosti pešcev na tej relaciji.  
Prav tako opomni na to, da kljub pozivu Občine Brda, lastniki zemljišča še vedno niso obrezali žive meje.  

5. Kar se tiče parkiranja ob šoli v Kojskem predlaga postavitev označevalne table z napisom »Parkiranje za dovoz 
otrok – 15 minut«.  

6. Občina Brda naj pozove podjetje Vodovodi in kanalizacija Nova Gorica d. d., da za vse občane Občine Brda 
preveri, ali jim je bila za pretekle mesece pravilno obračunana poraba vode in vsi potrebni prispevki.  

7. Kako daleč je postopek glede ureditve obvoza pri OŠ Dobrovo, okrog stanovanjskega bloka Trg 25. maja 13.   
 
Edbin Erzetič 

1. V zvezi z visokim obračunom porabe vode in ostalih prispevkov na izstavljenem računu podjetja Vodovodi in 
kanalizacija Nova Gorica d.d. pove, da je osebno ustrezno odreagiral in prejel vračilo denarja v višini 35 EUR z 
utemeljitvijo, da je prišlo do pomote pri obračunu.  

2. Na cesti Peternel – Kotline naj se na ovinku, kjer je zoženje cestišča postavi ustrezno prometno signalizacijo za 
enosmerni promet.  

3. V zvezi s spolzkostjo »Sabotinske ceste« naj občinska uprava ponovno urgira pri Direkciji RS za infrastrukturo, 
saj je cesta v zelo slabem stanju. Pristojni naj si omenjeni odsek ogledajo in prevzamejo vso odgovornost.  

 
Aleš Simčič 

1. Cesta Dobrovo – Biljana je zelo prometna in vedno več je tudi pešcev. Nujno bi bilo potrebno urediti pločnik 
na tem odseku.  

2. Občinska uprava naj posreduje pri medobčinski upravi, saj redarska služba v občini Brda ne opravlja svojega 
dela kvalitetno.  

 
Goran Simčič 

1. Glede na to, da je Občinski svet Občine Brda sprejel sklep o preimenovanju Osnovne šole Dobrovo v Osnovno 
šolo Alojza Gradnika Dobrovo predlaga, da se spomenik Alojza Gradnika prestavi v park pred šolo.  

2. Postavlja se vedno več spominskih obeležij, zato predlaga, da se v občini Brda zagotovi častno mesto za 
spominska obeležja.  
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Karlo Passoni 
V športnem parku Rio Kojsko je nameščena plezalna stena. Elementi na njej niso več fiksno postavljeni. Predlaga, da se 
steno ustrezno uredi ali pa odstrani, saj sedaj predstavlja nevarnost za uporabnike.   
 
Na predlog večine svetnikov se v sklopu te točke opravi tudi razprava, v zvezi s katero pa se seja zapre za javnost in 
točka se ne vključi v redni zapisnik seje. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP 
 
Pri nadaljevanju razprave v tej točki se seja zapre za javnost in točka se ne vključi v redni zapisnik seje. 
 
V skladu s 7. točko 54. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Brda se tisti del zapisnika, ki je bil voden na 
nejavnem delu seje občinskega sveta ne prilaga v gradivo za redno sejo občinskega sveta in se ne objavlja. Člane 
občinskega sveta z njim pred potrjevanjem zapisnika seznani predsedujoči. 
 

Ad 15. 
 

Realizacija sklepov 25. redne seje 

 
 
Pripomb ni bilo.  
 
 
Seja zaključena ob 20.55.    
 
 
 
 
     Zapisničarka                                     Predsedujoči                               Direktorica občinske uprave  
 Mateja Ambrožič                                Goran Simčič                                                 Anita Manfreda 


